

Bestyrelsesmøde torsdag d. 15. maj 2025

Tid: 18:30

Hos Hanne

Deltagere: Charlotte Baagø Madsen, Hanne Holm Lautrup, Jerome Cazal, Anders Ølsted Jensen og Finn Nørregaard

Referent: Finn Nørregaard

PUNKTER PÅ DAGSORDEN		Ansvarlig
Godkendelse af sidste referat	Referat er tidligere fremsendt men kan også findes her:	Alle
Dato for næste møde	Tirsdag 24. juni 2025	
Orientering fra Formanden	Fonden Herlev Bladet Weekend fordeling 2025/26 U15D samtræning med AB U17P hold løsning med AB Mødet hos Fonden Herlev Bladet Møderne kan bruges til at netværke, med de øvrige foreninger og erhvervslivet. Weekend fordeling er et møde om fordeling af Herlev hallerne, mellem Basket, Floorball og Håndbold. Mødet foregik godt og Jerome har meldt sig til arbejdsgruppen. U15D samtræning med AB Vi har startet et træningssamarbejde sammen med AB. Finn tager opgaven med at følge projektet. U17P hold løsning med AB Vi har forespurgt AB om samme ide med U17P, det projekt er ikke lukket endnu. Lukkes højt sandsynligt først efter sommerferien.	Charlotte
Orientering fra kassereren	Vi ligger indenfor budget.	Hanne
Diverse punkter vedr. igangværende aktiviteter og daglig drift (herunder)		

DGI Møde	Fokuspunkter: Nøglepunkter fra diskussionen • Medlemsvækst: Fokus på at tiltrække flere børn og unge, især i aldersgruppen 13-18 år, som har oplevet et fald i medlemskab. • Trænersituationen: Behov for løbende at engagere flere trænere og skabe større trænergrupper omkring holdene. • Økonomi: Overvejelse af godtgørelse eller løn til trænere. Der er større udfordringer ved at skifte fra godtgørelse til løn. • Faciliteter: Manglende faciliteter og behov for bedre udnyttelse af eksisterende faciliteter. • Frivillighed: Behov for flere frivillige og en strategi for at engagere dem, herunder kan der tænkes i adfærdsdesign og kommunikation. • Digitalisering: Automatisering af frivillige opgaver og processer. • Samarbejde med skoler og ungdomsklubber: Fokus på brobygning og samarbejde for at tiltrække flere medlemmer. Vi skal have fundet to datoer, til det videre arbejde: en dato for hvornår vi skal lave facilitetsworkshop på 1½-2 timer, dette kan også danne startskud til en snak om medlemsvækst. en dato for hvornår vi skal lave en 2-3 timers workshop omkring frivillighed, hvor vi stiller skarpt på hvilke opgaver der skal findes frivillige til, og hvordan disse frivillige findes, samt hvordan klubben generelt kan arbejde med at engagere flere frivillige. Charlotte inviterer Rune til den 24. Juni til facilitetsworkshop. Det andet møde venter vi med til efter sommerferien.	Anders, Finn, Charlotte & Hanne
Trænerkabale	Ny ansættelser: Kasper U11D Kristoffer & Line U6/7 Michael U8 Bo Jensen bliver Holdleder på U15D Dame 2 mangler vi fortsat til Finn ringer til Milena og følger op på første samtale. Charlotte følger op på det emne hun har.	Finn & Charlotte

Ungdomsudvalg	Vi skal finde en dato til et møde med Dan Hanne og Dan finder en dato, sammen med Dan.	Hanne & Charlotte
Sportyfied aftale	Afventer kontrakt rettelse fra Sportyfied, herefter skulle kontrakten være klar til underskrivelse. Charlotte følger op på dette.	Jerome
Sponsor	Hvilke hold mangler tøj Hej Fonden https://hejfonden.dk/hej-holdet/ Charlotte, Hanne og Anders regner på priser på hvad et sæt koster incl. tryk. Charlotte laver en oversigt over hvilke hold der mangler tøj. Anders har ringet til en hel del, hvor der afventes svar fra flere. Anders tager fat i Hej Fonden	Anders

Loppemarkedet	Hvad gør vi? Finns forslag er at igen tager 2 loppemarkeder, i 2026. Det vi skal være bedre til, er at sælge de 2 fællesloppemarkeder. Der kan blive 2 priser fremover på Påkestævne. 1 pris for at deltage på loppemarked. Samt en pris for ikke at deltage på loppemarked. Jerome bliver den nye ansvarlige, fra bestyrelsen.	Finn
Kommende aktiviteter	Spiller/Forældremøder AG Sportyfiend Cup 7. - 8. juni Vi mangler at U17P vender tilbage, om de vil med eller ej. Ellers er der styr på de øvrige hold. Skolernes Motionsdag 4. juni Hanne har fået en mail fra kommunen, som Hanne lige skal have kigget på. 3 frivillige har meldt sig Kenneth U13P Louise Dame3 Hanne Holdsport undervisning Charlotte finder en dato og laver en aktivitet Ungtræner/Døm-selv infomøde 12. juni kl. 17:30 Charlotte & Finn deltager Evt. Trænermøde For de nye trænere med relevant info omkring stævner og turnering 2025/26 Kommer til august Håndbold Skole 15, 16 & 17 August Prisen bliver 250 kr., så nu kan vi få sat en aktivitet Allan, Simon og Kenneth har tilmeldt sig, udover Trine, Charlotte og Finn Opstarts stævne Næstved 19, - 21- september Charlotte har meldt til i alle rækker, vi har hold. Hanne forespørger prisen for busser. Herlev Festuge fredag 29. august og lørdag 30. august.	
Afsluttede aktiviteter Evaluering	AGF Cup - Feedback/Teamsmøde Status Den 29. april holdt vi status, spiste og afholdte trænermøde. Nogle af de ting de samtalte om og der var en lille diskussion omkring. - Træningsbolde - Kampbolde	

	• Stævnevalg - Påske • Holdsport Sæsonafslutning Afholder vi den 1. maj Oprykning / Ny sæson 2. - 3. maj	
Materialer	DGI puljen Træner ønsker	
U11P	25. maj træningsstævne Vi skal skaffe døm selv dommere Hvis man laver et træningsstævne, hvor man selv står for cafeen, kan man tjene 20% af indtjeningen fra cafesalget til holdets holdkasse.	Hanne
Malte	Bestyrelsens beslutning er at Malte forbliver U8 Finn skriver til Malthes mor.	Finn
Kampplanlægning	Jerome tager denne rolle	Jerome
Fotograf	Jerome sender information omkring portræt og holdbilleder. Kan eventuelt være til vores interne håndbold Skole.	Jerome
Ny lokalplan for Herlev Syd	Det er ikke sikkert der kommer ny skole, samt ny hal i Herlev syd. Dermed falder vores plan lidt med at få mere haltid.	Jerome
Eventuelt		